
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 17/2019 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 538/2019                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση γενικής παράτασης της προθεσμίας 
περαίωσης του έργου «Ολοκλήρωση κατασκευής 
γέφυρας Αφών Κούσιου». 

 
Σήμερα 21 Αυγούστου του έτους 2019 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 16-8-2019 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Β. Παπαδόπουλος, 4) 
Α.Σιδηρόπουλος, 5)Δ.Κουλουριώτης, 6)Θ.Κορωνάς, 7)Σ.Διαμάντης, 
8)Γ.Σοφιανίδης, 9) Ν. Μωυσιάδης, 10)Μ. Παπαϊωάννου, 
11)Ι.Χειμώνας, 12)Λ.Ακριβόπουλος, 13)Σ.Ασλάνογλου, 14) Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, 15)Α.Σιακαβάρας, 16)Θ.Τέτος, 17) Θ.Στιόκα, 18) 
Η.Γραμματικόπουλος, 19) Μ. Σουμελίδης, 20)Ζ.Πατσίκας, 21) Α. 
Καγκελίδης, 22)Γ.Γουλτίδης, 23) Γ.Μιχαηλίδης, 24)Σ.Ελευθεριάδου, 
25)Π.Παπαδίνα, 26)Α.Αποστολόπουλος, 27)Α.Μαρκούλης, 
28)Σ.Στουγιάννος, 29)Γ.Μελιόπουλος. 

Χ. Κούτρας, Δ.Τραπεζανλής, 
Β.Λυκοστράτης, Γ. Κάκαρης, 
Γ.Ορφανίδης, Ε.Ιακωβίδου, 
Χ.Γαϊτάνου, Ι.Κυρατλίδης, 
Ν.Τσιαμήτρος, Ι.Παπαγιάννης, 
Η.Τσιφλίδης, Ν.Μπέκης 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ι.Καραγιάννης, Ν. Αγγέλου 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, 
Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, 
Ι.Σιδηρόπουλος, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Χ. Τσανασίδης, 
Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθε ο κ. Θ.Τέτος και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, 
Δ.Κουλουριώτης, Π.Παπαδίνα 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 529/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Καγκελίδης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 530/2019 απόφασης προσήλθε η κ. Π.Παπαδίνα και αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, 
Ζ.Πατσίκας 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 531/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Αγγελίνας, Π.Παπαδίνα, Γ.Μιχαηλίδης, 
Α.Αποστολόπουλος 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 534/2019 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Καγκελίδης 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 535/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 536/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μαυροκεφαλίδης 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 538/2019 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Μελιόπουλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Διαμάντης, 
Σ.Στουγιάννος 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 539/2019 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Διαμάντης, Σ.Στουγιάννος 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 545/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μωυσιάδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 546/2019 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 554/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Γουλτίδης 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον αντιδήμαρχο Αριστομένη Λαζαρίδη, ο οποίος 
εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 

Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του θέματος της γενικής παράτασης 
της προθεσμίας περαίωσης του έργου «Ολοκλήρωση κατασκευής γέφυρας Αφών Κούσιου».  

Το θέμα κατατίθεται ως κατεπείγον, γιατί η προθεσμία περαίωσης λήγει στις 30/9/2019 κι 
ο ανάδοχος ζητά παράταση των εργασιών για να μην υπάρχει πρόβλημα στην εξέλιξη του έργου. 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του αντιδημάρχου Αριστομένη Λαζαρίδη; 
Υπέρ της πρότασης του αντιδημάρχου τεχνικών Αθανασίου Σιδηρόπουλου ψήφισαν δεκαέξι 

(16) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Α. Λαζαρίδης, Β. Παπαδόπουλος, Α.Σιδηρόπουλος, Θ.Κορωνάς, 
Γ.Σοφιανίδης, Ν. Μωυσιάδης, Μ. Παπαϊωάννου, Λ.Ακριβόπουλος, Σ.Ασλάνογλου, 
Α.Σιακαβάρας, Θ.Τέτος, Θ.Στιόκα, Η.Γραμματικόπουλος, Α. Καγκελίδης, Σ.Ελευθεριάδου, 
Γ.Μελιόπουλος 

Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος. 
Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Γουλτίδης 
Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε κατά πλειοψηφία το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει 

για το παραπάνω θέμα ως έκτακτης περίπτωσης, εξαιρετικά επείγουσας και απρόβλεπτης 
ανάγκης, ο πρόεδρος εισηγούμενος το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου το από 7-8-2019 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Αριστομένη Λαζαρίδη, που 
έχει ως εξής: 

Το έργο εκτελείται σύμφωνα με:  α) την 865/2017 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής 
του Δήμου Βέροιας, με την οποία καταρτίσθηκαν οι όροι διαγωνισμού και συγκροτήθηκε η 
επιτροπή διαγωνισμού του έργου του τίτλου β) την με αριθμ. 151/2018 απόφαση της Οικονομικής 
Επιτροπής του Δήμου Βέροιας, με την οποία εγκρίθηκε το 1ο πρακτικό του ανοικτού 
ηλεκτρονικού διαγωνισμού που διενεργήθηκε στις 9-02-2018 γ) την με αριθμ. 380 /2018 απόφαση 
της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Βέροιας, με την οποία εγκρίθηκε το 2ο πρακτικό του 
ανοικτού ηλεκτρονικού διαγωνισμού που διενεργήθηκε στις 9-02-2018, για κατακύρωση της 
σύμβασης του έργου  στην Εργοληπτική Επιχείρηση  ΦΟΡΕΑΣ Α.Τ.Ε.Β.Ε.και γ) της από 
30/08/2018 σύμβασης μεταξύ του Δημάρχου και του αναδόχου.  

Το έργο σύμφωνα με τη σύμβαση είχε ημερομηνία έναρξης 31/08/2018, χρόνο 
κατασκευής 12 μήνες (365 ημέρες) δηλαδή συμβατική ημερομηνία περαίωσης τη 31/08/2019.  

Ο ανάδοχος του έργου υπέβαλε αρχικώς στις 19/11/2018 την πρώτη αίτηση για έγκριση 
παράτασης του χρόνου εκτέλεσης του έργου. Οι λόγοι τους οποίους επικαλείτο  ήταν ότι υπήρξαν 
καθυστερήσεις στην παράδοση πεδίου εργασίας από την Εφορεία Αρχαιοτήτων Ημαθίας ώστε να 
γίνουν οι απαραίτητες εργασίες. του έργου. Το Δημοτικό Συμβούλιο με την 926/2018 απόφαση 
του  ενέκρινε τη χορήγηση γενικής παράτασης καθώς και όλων των τμηματικών προθεσμιών για 
χρονικό διάστημα 30 ημερών, δηλαδή ημερομηνία περαίωσης στις 30/09/2019.  

Ο ανάδοχος του έργου υπέβαλε στις 16/07/2018 την δεύτερη αίτηση για έγκριση 
παράτασης του χρόνου εκτέλεσης του έργου, από τη συμβατική ημερομηνία περαίωσης 
(30/09/2019) έως (30/12/2019), δηλαδή για χρονικό διάστημα 3 μηνών (90 ημερών). Οι λόγοι 
τους οποίους επικαλείται  είναι  ότι υπήρξαν καθυστερήσεις στις χωματουργικές εργασίες στην 
περιοχή του Ακροβάθρου Α2 από την Εφορεία Αρχαιοτήτων Ημαθίας αλλά και καθυστέρηση 
στην σύνταξη και έγκριση της μελέτης προστασίας του αρχαιολογικού τοίχους. Επίσης 
καθυστερήσεις υπήρξαν κατά τις εργασίες της επίχωσης του ακροβάθρου Α1 λόγω των αργών 
ρυθμών που επέβαλε η Εφορία Αρχαιοτήτων Ημαθίας. Τέλος ο ανάδοχος αναφέρει καθυστέρηση 
στην εργασία ανέγερσης των προσωρινών ικριωμάτων λόγω δυσμενών καιρικών συνθηκών που 
επικρατούσαν στην περιοχή του έργου. 

Θεωρείται ότι η καθυστέρηση οφείλεται σε 90ημέρες και προτείνεται για το συμφέρον του 
έργου η παράταση της συνολικής προθεσμίας του έργου κατά 3 μήνες (90 ημέρες), σύμφωνα με 
το άρθρο 147 του Ν. 4412/16 με αναθεώρηση.  

Μετά από τα παραπάνω, και σύμφωνα με το αρθρο 147 του Ν.4412/2016 παρακαλείται το 
Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει τη χορήγηση γενικής παράτασης καθώς και όλων των 
τμηματικών προθεσμιών με ή χωρίς αναθεώρηση των εργασιών του έργου για χρονικό διάστημα 
90 ημερών, δηλαδή ημερομηνία περαίωσης στις 30/12/2019.  

 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
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Μαρκούλης: Διαβάζοντας την εισήγηση δεν μπορώ να βρω τον όρο γενική παράταση 
πουθενά. Όσον αφορά αυτό που λέτε, παρακαλείται το Δ.Σ. να εγκρίνει τη χορήγηση γενικής 
παράτασης καθώς και όλων των τμηματικών προθεσμιών με ή χωρίς αναθεώρηση των εργασιών. 
Με ή χωρίς; Γιατί έχει σημασία όσον αφορά τις ρήτρες. 

Λαζαρίδης: Ως προς το πρώτο δεν είναι παράταση τμηματική εντός δηλ. μιας επιμέρους 
κατασκευής, είναι μια γενική παράταση για το σύνολο του έργου η οποία οφείλεται σε 
καθυστέρηση που είχαμε από την πλευρά της Ακροπόλεως για τα έργα της Αρχαιολογίας.  

Να θυμίσω, είχαμε δώσει ένα μήνα νωρίτερα όταν μας αποδόθηκε το πεδίο από τη μεριά 
του κτηνιατρείου και πιστεύαμε ότι το έργο θα προχωρήσει απρόσκοπτα. Παρ’ όλα αυτά ένας 
τάφος που βρέθηκε στο πρανές στα όρια της οδού της Ακροπόλεως καθυστέρησε πάρα πολύ γιατί 
θεωρήθηκε σημαντικός και μαζί με τις σχετικές βροχοπτώσεις που είχαμε σε αυτό το διάστημα, 
είναι πράγματι 90 μέρες και παρατείνεται κατά 3 μήνες όλο το έργο. 

Μαρκούλης: Επειδή μιλάτε επί της ουσίας σε τι οφείλεται η καθυστέρηση, το Α1 
ακρόβαθρο είναι από την πλευρά του κτηνιατρείου; Και το Α2 είναι στην Ακροπόλεως. Λέτε 
μέσα ότι να αποφασίσουμε εμείς με ή χωρίς αναθεώρηση. 

Λαζαρίδης: Με αναθεώρηση δίνεται. 
Μαρκούλης: Άρα χωρίς ρήτρες, άρα δεν υπάρχει υπαιτιότητα του εργολάβου. 
Λαζαρίδης: Όχι βέβαια. 
Γουλτίδης: Καταρχήν μπορούσαμε να το συζητήσουμε στο επόμενο συμβούλιο.  
Δεύτερον και το κυριότερο, το μεγαλύτερο ποσοστό κατασκευής του έργου είναι αυτό που 

λέμε σιδηροκατασκευή. Σε αυτή την αίθουσα με την υπογραφή της σύμβασης ο Δήμαρχος είπε 
προς κάποιους ανησυχούντες να μην ανησυχούν και η κατασκευή της σιδηροκατασκευής θα γίνει 
στην Αθήνα από μια εταιρία, αν δεν βλέπουν να κατασκευάζεται κάτι στους πυλώνες.  

Το ερώτημα που τίθεται κ.Λαζαρίδη τι σχέση έχει η αρχαιολογία, τι σχέση έχουν οι βροχές 
για το τμηματικό αυτό κομμάτι του έργου που λέγεται σιδηροκατασκευή; Ο Δήμαρχος μας είπε 
ότι εντός 6 μηνών θα έχει γίνει και θα έχει έρθει και εσείς ζητάτε τώρα γενική παράταση και 
επιμέρους παρατάσεις; Για ποιον λόγο; Κάνατε παραλαβή αυτών των υλικών; Έχουν 
κατασκευαστεί; Γιατί δεν ήρθαν στον τόπο τους; 

Δήμαρχος: Επειδή αναφερθήκατε σε εμένα κ.Γουλτίδη  θα πω πολύ απλά γιατί είστε και 
τεχνικός, ότι πρέπει να γίνει το πατάρι από την μεριά του Προμηθέα. Για να γίνει το πατάρι 
έπρεπε να μας παραδοθεί από την αρχαιολογία. Πήγες να το δεις; Άρα είδες ότι έχει ένα πατάρι, 
το πατάρι σημαίνει ότι έγιναν χωματουργικές εργασίες, είδες ότι έγιναν εργασίες από μπετό. Αν 
δεν γίνουν αυτά πως θα γίνουν οι σιδηροκατασκευές; Το καθένα με τη σειρά του γίνεται. Ο 
κατασκευαστής δουλεύει, είσαι τεχνικός και δεν χρειάζεται να κάνεις τέτοιες ερωτήσεις. 

Λαζαρίδης: Να συμπληρώσω τον Δήμαρχο, ότι τα επιμέρους τμήματα κατασκευάστηκαν 
στο εργοστάσιο και θα αρχίσουν να έρχονται και γι’ αυτό θα έπρεπε να γίνει το τμήμα της 
Ακροπόλεως, να γίνει το πατάρι προκειμένου να αρχίσουν να συναρμολογούνται επιτόπου σε 
πέντε μεγάλα τμήματα από τη μεριά της Ακροπόλεως. Υπάρχει σχετικό αίτημα και μελέτη 
κυκλοφοριακή να κλείσει η μία πλευρά του οδοστρώματος, προκειμένου να γίνει κι η σχετική 
συναρμολόγηση από τη μεριά του κτηνιατρείου και στην κοίτη του ποταμού.  

Θα γίνουν αυτά τα επιμέρους τμήματα, 5 πολύ μεγάλα, τα οποία με τεράστιους γερανούς 
θα έρθουν και θα τοποθετηθούν στο οριζόντιο τμήμα στο ζύγωμα γι’ αυτό που λέμε σύμμεικτη 
κατασκευή. Κατά συνέπεια το πατάρι από την πλευρά της Ακροπόλεως έπρεπε να κατασκευαστεί 
προκειμένου να έρθουν και να συναρμολογηθούν τα τμήματα από το εργοστάσιο, τα οποία έχουν 
αρχίσει να έρχονται. 

Γουλτίδης: Εμένα η ερώτησή μου ήταν σαφής, γιατί να δώσουμε παράταση τμηματική σε 
ένα πράγμα που κατασκευάζεται σε στέγαστρο, δεν έχει καμία σχέση με το πατάρι, ούτε με τη 
βροχή, ούτε με την αρχαιολογία; Εδώ μέσα σε αυτή την αίθουσα είχα ζητήσει με την έναρξη, 
γιατί εμείς είμαστε η προϊσταμένη αρχή κι η προϊσταμένη αρχή έχει τον έλεγχο κι εγώ εδώ 
ζήτησα να μας κατατεθεί το εγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα που κατέθεσε ο εργολάβος και πήρε 
την έγκριση από την τεχνική υπηρεσία. Ο κ.Λαζαρίδης είπε ότι έχω μεγάλη πρεμούρα.  

Αν είχαμε όμως το εγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα σαν προϊσταμένη αρχή, ο προϊστάμενος 
αυτό θα έφτιαχνε θα έβαζε κάτω και θα έλεγε «πότε λες εσύ ότι θα κατασκευάσεις αυτό το 
τμήμα;» «τότε». «Φέρτο». Αυτό σας ρωτάω, εγώ ξέρω τι ρωτάω.  

Εσείς ο ίδιος μας είπατε ότι μέσα σε 6 μήνες θα έρθει, πέρασε ένας χρόνος και δεν ήρθε 
και τώρα ζητάμε παράταση και σε αυτό το τμήμα; Και πάλι λέω ότι εκεί ξέραμε ότι είναι το 
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αρχαίο τείχος, δουλέψαμε 10 χρόνια, το δουλεύαμε και κάναμε προγραμματική σύμβαση με την 
αρχαιολογία. Ας την βάζαμε νωρίτερα να κάνει τις ανασκαφές, δεν ήταν κομμάτι του έργου. 
Προγραμματική σύμβαση κάναμε, ας μπορούσε να πάει νωρίτερα και να το είχε παραδώσει. Να 
μην μπαίνουμε σε λογική ότι τα φορτώνουμε στην Εφορεία Αρχαιοτήτων.  

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Α.Λαζαρίδης μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Γουλτίδης: Όχι, κάνετε λάθος, μη λέτε όποτε θέλει πάει, για ένα σημαντικό έργο είναι 
υποχρεωμένη να πάει. Εγώ ξέρω καλύτερα, ξέρω και τον τρόπο που λες ότι πρέπει να πάει. Οπότε 
γιατί να δώσουμε το τμήμα αυτό παράταση; Άντε να δώσουμε παράταση γιατί καθυστέρησε… να 
σας πω και κάτι; Ο ίδιος υπάλληλος σε εισηγητικό του το 2017 ο ίδιος επιβλέπων λέει ότι 
κρατήθηκαν και ημερολόγια. Το ξέρετε πολύ καλά, παρουσιάστηκαν και τα δελτία καιρού, το 
ξέρετε καλά, ο νέος νόμος δεν δίνει για καιρικές συνθήκες παράταση. Πρέπει να αιτιολογήσει ότι 
ήταν ακραία καιρικά φαινόμενα αλλιώς δεν σου δίνει. Αυτές τις μέρες πως τις βάζουμε μέσα;  

Λαζαρίδης: Πρώτον, έπρεπε να υπογραφεί η σύμβαση, να μπει να εγκατασταθεί ο 
εργολάβος προκειμένου να ξεκινήσει η αρχαιολογία να μας αποδώσει τα πεδία. Κανείς δεν 
μπορούσε να φανταστεί ότι τα ευρήματα θα ήταν τέτοια ώστε να έχουμε την α΄ ή τη β΄ 
καθυστέρηση, πράγμα που δεν μπορεί να μπει σε κανένα χρονοδιάγραμμα. Το χρονοδιάγραμμα 
θα μπορούσατε να το πάρετε ανά πάσα στιγμή από την τεχνική υπηρεσία δεδομένου ότι έρχεστε 
πάρα πολύ συχνά και είστε μέλος επιτροπών κοκ. Τα έγγραφα του έργου, οι σχετικοί πίνακες, τα 
χρονοδιαγράμματα είναι για όλο τον κόσμο, πόσο μάλλον για εσάς που είστε και εκλεγμένος 
δημοτικός σύμβουλος και θέλετε να έχετε και άποψη και ασχολείστε.  

Κανείς δεν μπορούσε να προβλέψει πόση καθυστέρηση θα έχουμε από τα έργα της 
αρχαιολογίας. Έπρεπε να υπογραφεί η σύμβαση, να λειτουργήσει το έργο προκειμένου να μπει η 
σχετική ομάδα η οποία δημιουργήθηκε για το σκοπό αυτό. Έπρεπε το πατάρι από την πλευρά της 
Ακροπόλεως να κατασκευαστεί, έχει και ζαρζανέτια εκτός των μπαζωμάτων. Θα κλείσει το ένα 
τμήμα του δρόμου προκειμένου όλα αυτά τα τμήματα του εργοστασίου να αρχίσουν να έρχονται, 
ήδη έχουν αρχίσει να έρχονται. Έχουμε ένα κενό δύο εβδομάδων εξαιτίας του Αυγούστου, θα τα 
δείτε έτσι όπως πηγαινοέρχεστε. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση και την πρόταση του αντιδημάρχου Αριστομένη 
Λαζαρίδη; 

Υπέρ της εισήγησης και της πρότασης του αντιδημάρχου Αριστομένη Λαζαρίδη ψήφισαν 
δεκαπέντε (15) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Α. Λαζαρίδης, Β. Παπαδόπουλος, Α.Σιδηρόπουλος, 
Θ.Κορωνάς, Γ.Σοφιανίδης, Ν. Μωυσιάδης, Μ. Παπαϊωάννου, Λ.Ακριβόπουλος, Σ.Ασλάνογλου, 
Α.Σιακαβάρας, Θ.Τέτος, Θ.Στιόκα, Η.Γραμματικόπουλος, Α. Καγκελίδης, Σ.Ελευθεριάδου 

Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Γ.Γουλτίδης 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 7-8-2019 εισηγητικό σημείωμα και την πρόταση του αντιδημάρχου Αριστομένη 
Λαζαρίδη. 
2.- Τις υπ’ αριθ. 865/2017, 151 και 380/2018 αποφάσεις της Οικονομικής Επιτροπής.  
3.- Την από 30-8-2018 σύμβαση μεταξύ της αναδόχου εταιρίας και του Δ.Βέροιας. 
4.- Την υπ’ αριθ. 926/2018 απόφαση του Δ.Σ. 
5.- Την από 16-7-2019 αίτηση παράτασης εργασιών της αναδόχου εταιρίας. 
6.- Ότι μετά την αποχώρηση δημοτικών συμβούλων, η συνεδρίαση του Δ.Σ. συνεχίζεται, 
λογιζομένης της παρουσίας των δημοτικών συμβούλων πριν την αποχώρησή τους ως προς την 
ύπαρξη απαρτίας, η δε απόφαση λαμβάνεται με βάση τον αριθμό των μελών που απαιτούνται για 
την απαρτία (21) 
7.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
8.- Τις διατάξεις του άρθρου 147 του Ν. 4412/2016, του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 
(Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα ως έκτακτης 

περίπτωσης, εξαιρετικά επείγουσας και απρόβλεπτης ανάγκης. 
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Β) Εγκρίνει τη χορήγηση γενικής παράτασης της προθεσμίας περαίωσης καθώς κι όλων 
των τμηματικών προθεσμιών, με αναθεώρηση, του έργου «Ολοκλήρωση κατασκευής γέφυρας 
Αφών Κούσιου» κατά ενενήντα (90) ημέρες, δηλαδή έως τις 30/12/2019. 

 
 Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  538 / 2019 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μωυσιάδης 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Β. Παπαδόπουλος     
Α. Σιδηρόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Δ. Κουλουριώτης  Ι. Καραγιάννης  
Θ. Κορωνάς  Ν. Αγγέλου  
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Θ. Στιόκα     
Η. Γραμματικόπουλος     
Μ. Σουμελίδης     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Γ. Μιχαηλίδης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Π. Παπαδίνα     
Α. Μαρκούλης     
Σ. Στουγιάννος     
Γ. Μελιόπουλος     
      
      
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  27-8-2019 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 
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